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Przeczytalem panskie przemyslenia na temat roli jaka Pan spelnil w swoim zyciu, 

satysfakcji i czy spelnil sie Pan jako Mecenas Sztuki, glownie Beksinskiego, ale tak 

naprawde, nie tylko.

(…)

Naturalnie nie moge i ani przez chwile nie myslalem o tym, zeby pretendowac do tak Waznej

i moim zdaniem Potrzebnej ROLI jaka Pan spelnil, ale na mniejsza skale rowniez uwazam, ze 

od pierwszych chwil mojego pobytu w USA, czyli od 1985 roku, zaraz po studiach 

uniwersyteckich, zaczalem te zyciowa "akcje" promowania, popularyzowania, nawet 

namawiania do zapoznania sie i czesto zakupow plakatow, ksiazek, albumow, i wreszcie kilku

oryginalnych obrazow z ktorych chyba 3 kupile od siostr Wahl z informacja, ze pochodza one 

z Panskich zbiorow.

(…)

Pozdrawiam z Seattle

Andrzej Cieslak

ps: w wielu przypadkach cytowalem Panskie nazwisko jako wspanialego Mecenasa, 

Promotora inWielkiego Przyjaciela Mistrza, pomimo znajomosci faktu o waszym 

kilkuletnim ochlodzeniu stosunkow..

Uwazam, ze zrobil Pan aBardzo wiele i w dalszym ciagu robi, aby nazwisko Beksinski wciaz 

bylo gdzies tam w glowach ludzi i na scianach ich mieszkan....


